
 
Postpensjonistene i Sunnhordland 

REFERAT FRA STYREMØTE  
nr 3,  11.2.22 

 

Til stades: 

• Eli Roseth Eik, Kari Tysnes Kjos, Mikal Saltvik, Unn Sara Spissøy, Berit Bergsvåg 
 
Forfall: 

• Gerd Skålevik, Nils Vestbøstad 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra styremøtet 19.01.2022 
2. Referat frå Årsmøtet  
3. Konstituere nytt styre 
4. Motteken post, blad m.m.: Leiarkonferanse, Markering av 8. mars, Årsmøte - påminning om underskrift på 

årsmelding m.m. Støtte kr. 20000 frå 
Onkelfondet, Digital opplæring gjennomføring, Innkort for kontigent. 
Reklame for nye stempel m.m. 

5. Sendt post: E-post om årsmøte og Hageruphuset. 
6. Protokollar frå AU og Landstyremøte: ingen frå Landstyret, 1 frå AU. 
7. Kulturelt møte til hausten. 
8. Leiarkonferanse 19.-20.mai. Eg reknar ikkje med å reisa. Kven stiller som vara for Unn? 
9. Neste møte. Etter leiarkonferansen. 
10. Ymse 

 
Ad punkt 1  
Referat frå styremøtet 19.01.2022 godkjent. 
 
Ad punkt 2  
Referat frå Årsmøtet godkjent. 
Tilføyer at medlemer som har avgått ved døden siste år vart minna med eit minutt stillhet. 
 
Ad punkt 3 
Nytt Styre vart konstituert. Etter val og konstituering består styret av: 
 
Leiar:    Eli Roseth Eik   Ikkje på val – 1 år att 
Skrivar/Nestleiar Unn Sara Spissøy  Ikkje på val – 1 år att 
Økonomiansvarleg Kari Tysnes Kjos  Attval for 2 år 
Styremedlem  Gerd Skålevik   Ikkje på val – 1 år att 
Styremedlem  Mikal Saltvik   Attval for 2 år 
Varamedlem  Nils Vestbøstad   Ny for 2 år 
Varamedlem  Berit Bergsvåg   Ikkje på val – 1 år att 
Revisor   Bente Stien Nysæter  Attval for 2 år 
Revisor   Ansgar Bjelland   Ikkje på val – 1 år att 
Vararevisor  Endre Johan Solheim  Ny for 2 år 
 
Ny valnemd  Bjørg Borrevik, Svein Onarheim, Kjell Egil Hollund 
 
Ad punkt 4 
Leiarkonferanse 19.og 20. mai 2022. Medlemar blir oppmoda til å markere 8. mai. Årsmøte med underskrift på 

åsmelding gjennomført. 20.000 kr i støtte frå Onkelfondet. Digital opplæring for medlemer. Opplæringsmateriell 

sendt avdelingane. Innbetalingskort for kontingent sendt ut. Nei takk til reklame for nye stempler. Det er mogeleg å 

få medlemskort som bevis på medlemskap. Avdelinga vil informere og bringe videre behov for medlemskort og 

dokumentasjon for medlemskap. 



 

Ad punkt 5 

 E-post om årsmøte og Hageruphuset. 

Ad punkt 6 

Ingen lokal organisert aktivitet innan sport i avdelinga.  

Momsutbetaling er motatt sentralt. 

Ad punkt 7 

Plan om kulturelt møte hausten 2022. Forslag om Foredrag/kåseri i Leirvikstova på Stord. Berit sjekker ut aktuelle 

tidspunkt. 

Ad punkt 8 

Eli er forhindra i å delta på Leiarkonferanse 19.20. mai. Unn Sara deltar, vara for henne blir ein av dei andre i styret. 

Ad punkt 9 

Nytt styremøte blir etter Leiarkonferansen. 

Ad punkt 10 

Styremøtene blir haldne i heimen til ein av styremedlemane, som mottar kr 100 til innkjøp av kaffi og litt attåt 

 

 

Unn Sara Spissøy (skrivar) 

 

 

 

 

 


